
Svar interpellation Barnutredningar 
 
Vilken uppföljning gör Hylte Kommun på de barnutredningar som tagit för lång tid? 
 
Det har gjorts en genomgång av de ärendena och de bedöms inte har några avvikelser i kvalitet 
utöver bristerna när det gäller tiden. 
  
 
När bedöms den nya rutinen för hur individärenden följs upp vara klar? 
 
Vi har genomfört förändringar sedan en tid tillbaka.  
 
 
Bedömer nämndens ordförande tillsammans med förvaltningen att det kan behövas en översyn av 
arbetet på förvaltningen för att säkerställa kvalitén på de utredningar som görs? 
 
Nej. Då det i ärendena som berörs av Lex Sarah-anmälan inte varit en fråga om kvalitet på 
utredningar anser vi inte att en översyn krävs.  
 


